

## Mødereferat - Rårup og Omegns Lokalråd

|                       |                 |           |
|-----------------------|-----------------|-----------|
| Emne: Lokalrådsmøde   | Side: 1         |           |
| Sted: RGIF Klublokale | Dato: 15.3.2017 | Kl: 19.00 |

|   |                     |
|---|---------------------|
| Deltagere                               | Kopi til:           |
| Flemming, Kristian, Jan, Henrik, og Per |                     |
| Afbud:                                  | Udarbejdet af/Dato: |
| Udeblevet: Nick                         | PUN/15.3.2017       |

|                               |                    |          |
|-------------------------------|--------------------|----------|
| Næste møde                    |                    |          |
| Sted: Rårup Hallens Cafeteria | Dato: 22. MAR 2017 | Kl: 1900 |

### Dagsorden/referat.

1. **Godkendelse af referat**

Godkendt

2. **Generalforsamling**

Onsdag den 22. marts kl. 19.30, Råruphallens Cafeteria. Dagsorden jf. vedtægterne  
Regnskab blev gennemgået. Lokale mv. er bestilt til 12

**Henrik og Jan er på valg: Ønsker genvalg.**

3. **Messe, Det gode liv på Juelsminde Halvøen 1. og 2. april 2017**

ROL deltager med 3x9m stand-område, Lokalrådet, Børnehuset, Skjold og Rårup Sognegårde. Kristian orienterede om markedsføring, standpladser osv. Der medbringes stole, borde og standere. Vagtplan kommer fra Kristian. - Projektor mv. medbringes af Henrik. Flemming medbringer Rårup brochure. Per afleverer bolsjer til Flemming. Kristian medbringer PC.

4. **Generalforsamling i Landdistriktsrådet**

Ølsted Sognegård, 6. april, kl. 18.00 - 21.30 – vi starter med spisning  
Henrik & Jan deltager

5. **Affaldsindsamling i Hedensted kommune 1 og 2 april.**

ROL deltager ikke er på messe.

6. **Rårup Hallens Kultur- og Fritidshus**

Flemming orienterede om besøg fra kommunen (tegner og projektleder). Der indkaldes til stormøde vedr. valg af arkitekt.

7. **Skiltning, kortlægning og markedsføring af byggegrunde**

Vi afventer igen kommunens svar.

8. **Fortov på Lillebæksvej til skolen**

Evt. trampesti fra Bakkedalsvej til læreboligerne i forlængelse af fortov på Bakkedalsvej.

**Henrik** orienterede om status. AJ er ikke umiddelbar "vild" med ideen; men vil vende tilbage senere. AJ taler med forpagter. Jf. svar kontakter Henrik herefter kommunen.

9. **Projekt Info Skilte**

Kristian orienterede. 15 skilte er indkøbt. Altansmeden er i gang med produktion af beslag mv. Jf. mail af 24. februar er økonomi nu på plads.

## Mødereferat - Rårup og Omegns Lokalråd

|                       |                 |           |
|-----------------------|-----------------|-----------|
| Emne: Lokalrådsmøde   | Side: 2         |           |
| Sted: RGIF Klublokale | Dato: 15.3.2017 | Kl: 19.00 |

### 10. QR koder og ROL skilt til bænke

**Henrik** orienterede om status, en del er nu ude. Der arbejdes videre.

**Kristian** bestiller rustfri skilt med ROL tekst.

1 stk. bænk sættes på Hovmarksvej ved Alex og Pia i nr. 18, **Jan** kører ud

1 stk. bænk sættes ud til Jens Ove Lykkeberg. **Jan** kører ud.

Bænken "Jettestuen" skal evt. flyttes til selve jettestuen. => "Posetur" planlægges

### 11. Bypedel

**Flemming** undersøger muligheder for en afløser.

### 12. Projekt Stisystem

Ingen møder er planlagt endnu. Sten Christoffersen fra Kommunen. Henrik er på sagen.

Sagen afsluttet. Materiale kommer.

### 13. Næste møde: Onsdag den 22. marts kl. 19.30. Cafeteria. Bestyrelsen mødes 19.00.

### 14. Evt.

ROL v/Kristian henvender sig til Hedensted Kommune vedr. problem med Hjemmeplejens måde at udvise hensyn ved kørsel i lokalområdet.

Slut 20:45